

Gasometer

The Gasometer in Schöneberg is not only an architectural landmark, but also a symbol of Berlin's transformation – from a former gas storage facility to a forward-looking event location.

On August 19, you'll have the exclusive opportunity to experience this impressive structure at sunset: a guided tour with architectural insights will take you inside the Gasometer, followed by a sundowner drink in the spectacular sky bar with a 360° view over the city.

The perfect place to rediscover Berlin – up high, up close.

Details

Date: 19 August 2025

Time: 7 – 9 p.m.

Meeting Point: in front of the Gasometer/ LED wall on the EUREF Plaza, Torgauer Straße 12-15, 10829 Berlin

Gasometer

Der Gasometer in Schöneberg ist nicht nur ein architektonisches Wahrzeichen, sondern auch Symbol für die Transformation Berlins – vom einstigen Gasspeicher zur zukunftsweisenden Eventlocation.

Am 19. August gibt es die exklusive Gelegenheit, dieses beeindruckende Bauwerk bei Sonnenuntergang kennenzulernen: Eine Führung mit architektonischen Einblicken zeigt den Gasometer von innen, danach geht es für einen Sundowner-Drink in die spektakuläre Skybar mit 360°-Blick über die Stadt.

Der ideale Ort, um Berlin neu zu erleben – ganz oben, ganz nah.

Details

Datum: 19. August 2025

Uhrzeit: 19:00 – 21:00 Uhr

Treffpunkt: vor dem Gasometer/ LED Wand auf der EUREF Plaza, Torgauer Straße 12-15, 10829 Berlin